



التاريخ: 12 فبراير 2023م

الموضوع : القرارات التي تم إتخاذها في إجتماع الجمعية العامة غير العادية الثاني

لشركة حلويات عمان ش.م.ع.ع

قامت شركة حلويات عمان ش.م.ع.ع بعقد إجتماع الجمعية العامة غير العادية الثاني في يوم الاحد الموافق 12 فبراير 2023م الساعة الثالثة مساءً بمقر الشركة بالرسيل الصناعية وعبر المنصة الالكترونية لإنعقاد الجمعيات العامة والتي يتم الدخول اليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.gov.om).

نورد لكم فيما يلي ملخص للإجتماع والقرارات التي تم إتخاذها فيه:

1- تمت الموافقة على عزل المصفي الزلفي للاستشارات والاعمال ش.ش.و وتم تعيين موريسون مسقط كمصفي الشركة وتم تحديد أتعابهم.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،





Date: 12th February 2023

Second Extra Ordinary General Meeting Resolutions Summary of **Sweets of Oman SAOG**

The Second Extra Ordinary General meeting of Sweets of Oman SAOG was held at 3PM on Sunday 12th February 2023 at the premises of the company at Rusayl Industrial Estate and via the electronic platform to hold general meeting which can be accessed through the website of the Muscat Clearing and Depository Company (www.mcd.gov.om).

Summary of the events and decisions taken in the meeting:

- 1- The removal of the liquidator of ALZULFA FOR CONSULTING AND BUSINESS S.P.G was approved, and appointed MORISON MUSCAT as the company's liquidator, and their remuneration was fixed.

Yours truly

